
Namembnost zemljišč v okolici športnega
parka Vevče naj ostane nespremenjena

V zvezi z izdelavo programske za-
snove športnega parka Vevče ter z
gradnjo večnamenske dvorane na
Vevčah so se že pred časom v pisarni
KS Vevče—Zg. Kašelj zbrali na po-
govoru predstavniki krajevne skup-
nosti, Papirnice Vevče, občinske
skupščine ter predstavnika OK
S7 DL in OZKS. Sejo je vodil opera-
tivni sekretar odbora za gradnjo pro-
gramske zasnove ŠP Vevče Andrej
Pirkmaier.

Po ogledu terena in načrtov ter po
razpravi so prisotni oblikovali dva
sklepa.

— Potrebno je zagotoviti ne-
spremenjeno namembnost zemljišča
v okolici športnega parka. Predlog o
gradnji večnamenskega objekta na

desnem bregu Ljubljanice — kjer je
rezervat, namenjen družbenemu
standardu prebivalstva —je skupaj s
programsko zasnovo za gradnjo
športnega parka Vevče v celoti
podprt. Tak predlog gre v ponovno
obravnavo izvršnemu svetu in nato
na oba zbora skupščine.

— Sekretariat za urbanizem in
varstvo okolja naj čimprej pripravi
oceno obeh možnih lokacij za grad-
njoosnovnešole vkašlju, ki bozgra-
jena iz sredstev III. samoprispevka,
in naj o analizi obvesti svet KS
Večve—Zg. Kašelj, ki bo prek grad-
benega odbora problematiko po-
novno obravnaval in dal soglasje k
ustreznejši lokaciji.
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